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Protokół Nr XXXIV /2013 

z  XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 15 marca  2013 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

Na  obradach  brak radnej Małgorzaty Kiełbik. 

 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył XXXIV 

sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Ad. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Sławomirowi Źródło. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXXII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 

21 stycznia 2013 r. 

6. Zatwierdzenie protokołu z XXXIII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 

15 lutego 2013 r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami  

8. Informacja Burmistrza M-G Stryków  dot. założeń funkcjonowania szkoły w 

Bratoszewicach po przejęciu zadania od Powiatu Zgierskiego. 

9. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków na 

obszarze wsi Smolice-Tymianka, 

b) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Stryków, 

c) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2013 roku, 

d) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 
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e) zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Strykowie przy ulicy Kolejowej 65, 

f) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2013 rok, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2013-2020, 

h) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków zgłosił wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie projektów 

uchwał w sprawie : 

 przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków na obszarze wsi Sosnowiec, 

 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Stryków. 

Głosowanie wniosku: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały zostanie rozpatrzony w pkt 10 i) oraz 

10 j). 

Porządek obrad po zmianie : 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXXII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 

21 stycznia 2013 r. 

6. Zatwierdzenie protokołu z XXXIII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 

15 lutego 2013 r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami  

8. Informacja Burmistrza M-G Stryków  dot. założeń funkcjonowania szkoły w 

Bratoszewicach po przejęciu zadania od Powiatu Zgierskiego. 

9. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków na 

obszarze wsi Smolice-Tymianka, 

b) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Stryków, 

c) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2013 roku, 

d) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

e) zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Strykowie przy ulicy Kolejowej 65, 

f) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2013 rok, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2013-2020, 

h) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 
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i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Sosnowiec, 

j) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Stryków. 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie : 12 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

Ad. 4  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XXXIV   sesji R M w Strykowie. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1) radny Grzegorz Kozłowski 

2) radny Czesław Polit 

3) radny Teodor Kołodziejczyk 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XXXII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 21 stycznia 2013 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XXXII sesji podczas obrad XXXIV sesji nie złożono. 

 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos wstrzymujący się  

 

Ad. 6 Zatwierdzenie protokołu z XXXIII  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 15 lutego 2013 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XXXIII sesji podczas obrad XXXIV sesji nie złożono. 

 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głos wstrzymujący się  
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Ad. 7 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami . 
 

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił o najważniejszych sprawach, którymi zajmował się w 

okresie między sesjami: 

 sprawy uzgodnień związane z realizacją kolejnych inwestycji na terenie parku 

inwestycyjnego, kolejne firmy chcą lokować swoje siedziby na terenie parku i tym 

samym realizować swoje zainteresowanie dot. budowy dróg dojazdowych.  

 uczestnictwo w spotkaniach sprawozdawczych OSP, 

 sprawy dotyczące gospodarki śmieciowej.  

   

Ad. 8 Informacja Burmistrza M-G Stryków  dot. założeń funkcjonowania szkoły 

w Bratoszewicach po przejęciu zadania od Powiatu Zgierskiego. 

 

W dniu 26 stycznia 2012 r. Rada Miejska w Strykowie podjęła Uchwałę Nr XIX/140/2012 w 

sprawie przyjęcia do prowadzenia przez Gminę Stryków szkół ponadgimnazjalnych i 

placówki oświatowej w Bratoszewicach. Na mocy podjętej uchwały, wyrażona została zgoda 

na przejęcie z dniem 1 września 2013 r. od Powiatu Zgierskiego zadania publicznego o 

charakterze powiatowym w zakresie edukacji, polegającego na prowadzeniu szkół 

ponadgimnazjalnych i placówki oświatowej połączonych w Zespół Szkół Nr 1 im. 

Batalionów Chłopskich w Bratoszewicach, tj.  

1. Liceum Ogólnokształcącego,  

2. Technikum,  

3. Zasadniczej Szkoły Zawodowej i  

4. Ośrodka Doskonalenia i Dokształcania Zawodowego.  

W sprawie przejęcia w/w zadania podpisane zostało porozumienie pomiędzy Burmistrzem 

Miasta-Gminy Stryków a Zarządem Powiatu Zgierskiego Nr  1/2012  z dnia  11 czerwca  

2012 r.    

Mając na uwadze wymienione przeze mnie dokumenty, Gmina Stryków będzie organem 

prowadzącym dla Zespołu Szkół Nr 1 w Bratoszewicach od 1 września 2013 roku.  

Natomiast zgodnie z przepisami, organizację pracy szkoły na rok 2013/2014 należy  

zatwierdzić do dnia 31 maja 2013 roku, czyli w tym przypadku organem zatwierdzającym 

organizację pracy dla szkoły ponadgimnazjalnej w Bratoszewicach będzie Powiat Zgierski.  

 Obecnie Zespół Szkół Nr 1 w Bratoszewicach liczy 13 oddziałów. W skład Zespołu 

wchodzi Liceum Ogólnokształcące i Technikum.  

W klasach Technikum uczniowie kształcą się w zawodach: 

1. technik rolnik,  

2. technik logistyk,  

3. technik ekonomista,  

4. technik agrobiznesu,  

5. technik żywienia i organizacji usług gastronomicznych – nowa nazwa będąca 

połączeniem technika żywienie i gospodarstwa domowego  z technikiem organizacji 

usług gastronomicznych. 

W dniu 10 stycznia 2013 r. Zarząd Powiatu Zgierskiego podjął Uchwałę Nr 2/4/13 w sprawie 

ustalania na rok szkolny 2013/2014 liczby oddziałów klas pierwszych szkół, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Zgierski, a także liczby uczniów przyjmowanych do 

oddziałów klasy pierwszej. 

 Z zapisu §6  tej uchwały wynika, że w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Bratoszewicach wchodzić 

będzie: 
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1. jeden oddział klasy pierwszej Liceum Ogólnokształcącego,  

2. jeden oddział klasy pierwszej kształcący w zawodzie technik żywienia i usług 

gastronomicznych lub technik ekonomista   oraz  

3. jeden oddział kształcący w zawodzie technik rolnik lub technik logistyk.  

W obecnym roku szkolnym z Zespołu odejdą 4 klasy maturalne.  

Przewiduje się, że w nowym roku szkolnym, od dnia 1 września 2013 r., w wyniku naboru w 

Zespole będą 3 klasy pierwsze. Łącznie będzie 12 oddziałów. 

 W Zespole Szkół Nr 1 w Bratoszewicach utworzone są następujące stanowiska 

kierownicze pedagogiczne:  

1. dyrektor szkoły,  

2. wicedyrektor,  

3. kierownik szkolenia praktycznego,  

4. kierownik internatu.  

W 2012 r. średnioroczna struktura zatrudnienia pracowników pedagogicznych wg stopni 

awansu zawodowego wyglądała następująco:  

1. nauczyciel stażysta – 1,58 et.,  

2. nauczyciel kontraktowy – 11,70 et.,  

3. nauczyciel mianowany – 11,31 et.,  

4. nauczyciel dyplomowany – 6,84 et.  

Ponadto, w Zespole Szkół utworzone jest 4,5 etatu dla pracowników administracji oraz 9 

etatów dla pracowników obsługi. 

Stanowisko dyrektora szkoły zostało powierzone przez Zarząd Powiatu Zgierskiego Pani 

Magdalenie Mackiewicz kandydatowi wyłonionemu w drodze konkursu na okres pięciu lat 

szkolnych, tj. od dnia 1 września 2009 r. do dnia 31 sierpnia 2014 r.  

Zgodnie z treścią §2 w/w Porozumienia z dniem 1 września 2013 r. pracownicy szkół i 

placówki stają się pracownikami Szkół przyjętych przez Przyjmującego. 

    

Ad. 9 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że w okresie 

między sesjami brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej pracy biura Rady 

Miejskiej. 

Na prośbę przewodniczącego rady Pani Iwona Urban radca prawny w Urzędzie Miasta – 

Gminy Stryków poinformowała, że w dniu 26 lutego b.r. odbyła się rozprawa w 

Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym w Łodzi ze skargi p.p. Szydlik na uchwałę rady dot. 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Strykowa. Sąd administracyjny uznał, że 

procedury prowadzone przy uchwalaniu planu zostały zachowane i odrzucił skargę w całości. 

Wyrok nie jest prawomocny. Istnieje ustne uzasadnienie wyroku , będziemy występować o 

pisemne uzasadnienie. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja odbyła w miesiącu marcu 2013 r. jedno 

posiedzenia, na którym opiniowała projekty uchwał na dzisiejsza sesję oraz zapoznała się z 

wykorzystaniem środków finansowych przez jednostki pomocnicze gminy. 

Jako Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radna Anna Ślęzak poinformowała , że 

komisja edukacji spotkała się jeden raz i wysłuchała informacji dot. dożywiania dzieci i młodzieży w 

szkołach oraz zapoznała się z działalnością Zespołu Interdyscyplinarnego. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej RM radna Marzena Skwarko poinformowała , że 

Komisja zapoznała się z informacją dot. działalności M-GOPS w Strykowie . 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM radny 

Czesław Polit poinformował, że Komisja w marcu 2013 r. spotkała się dwa razy: na pierwszym 

posiedzeniu  zapoznała się z informacja dot. działalności Spółki Wodnej w Strykowie w roku 2012 , 

na drugim opiniowała projekty uchwał na sesję.   

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na 

którym zajmowała się stanem bezpieczeństwa w naszej gminie. Udział w posiedzeniu komisji 

brali przedstawiciele Inspekcji Transportu Drogowego oraz Państwowej Straży Pożarnej. Ze 

względu na sprawy służbowe nieobecni byli przedstawiciele miejscowej Policji.  
 

Ad. 10 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków na 

obszarze wsi Smolice-Tymianka, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Podczas głosowania nieobecny radny Andrzej Pożarlik i radny Karol Lenart. 

 

b) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusja: 

Radny Bogdan Walczak mówił : 

 w § 25 ust. 2 tego regulaminu jest zapis określający obowiązek właściciela psa: 

,,Osoby utrzymujące psy mają obowiązek wyprowadzać je poza terenem własnej 

posesji na smyczy i w kagańcu. Uważam, że ciąg myślowy w tym zdaniu jest 

niewłaściwy. Wynika z tego zdania, że właściciel ma obowiązek wyprowadzania psa 

na ulicę. Jest to moja uwaga .Proszę to zmienić.  

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków wyjaśniła , że jeżeli pies jest 

wyprowadzany poza terenem  posesji to ma być na smyczy a nie koniecznie wyprowadzany z 

posesji na smyczy. 

Radny Bogdan Walczak mówił : 

 ponieważ ten rozdział jest związany bezpośrednio z projektem uchwały o 

bezdomności, rozumiem, że zapobieganie bezdomności to nie jest choroba w § 27 

mnie brakuje obowiązku właściciela czipowania psa bo jak wyjdzie poza teren to nie 

wiadomo czyj on jest. Będę przeciwny wydatkowaniu pieniędzy na utrzymanie psów. 

Przed sklepami powinny być uchwyty dla przywiązania psa kiedy właściciel robi 

zakupy, przecież z psem do sklepu nie wejdzie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała , że gmina nie ma 

takiej mocy prawnej aby nakazać właścicielowi  sklepu budowanie takich urządzeń. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił : 

Czipowanie psów – to był główny punkt podnoszony przy tworzeniu ustawy, ale będzie to 

miało racje bytu jak będzie obowiązywała rejestracja zwierząt domowych tak jak 

gospodarskich. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

ma Pan rację w części. Nie spotkałem się z takim obowiązkiem chipowania. W tym 

regulaminie jest mało. 
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Radny Witold Śliwkiewicz mówił: 

W rozdziale VI § 24 jest napisane: Osoby utrzymujące zwierzęta domowe zobowiązane są do 

takiego ich utrzymania, aby wyeliminować zagrożenie i uciążliwość w szczególności 

w zakresie agresywnych zachowań tych zwierząt, hałasu (zwłaszcza w porze nocnej), odoru 

i zanieczyszczeń, jakie mogą stwarzać te zwierzęta dla ludzi oraz miejsc wspólnego 

użytkowania (np. ulice, chodniki, parki, zieleńce, piaskownice, obiekty użyteczności 

publicznej).  

Hałas jest zawsze , nie tylko w porze nocnej. Należy stanąć w obronie szczekających psów. 

Radny zgłosił wniosek formalny o wykreślenie z tego § zapisu ,,zwłaszcza w porze nocnej ˮ. 

Głosowanie wniosku:  

 2 głosy za,  

 9 głosów przeciw 

 2 głosów wstrzymujących się  

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Zgadzam się z prawem, które ma wejść ustawowo. Pies ma swoje przeznaczenie np. 

stróżostwo. Niektóre sądy każą właścicieli psów za głośne szczekanie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków mówiła: 

Wyjaśniam: tworząc uchwałę bierze się pod uwagę zapis ustawowy odnośnie tworzenia 

regulaminów utrzymania i porządku na terenie gminy tam m.in. są też zapisy dotyczące  

utrzymania psów. I to jest źródło prawa miejscowego. Nie możemy pominąć tych kwestii  

tworząc prawo miejscowe .Moim zdaniem w naszym regulaminie jest to dobry zapis. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

1 głos przeciwny  

1 głos wstrzymujący się  

 

c) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2013 roku, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusja: 

Radny Włodzimierz Grochocki  pytał: czy musi być uszczegółowione miejsce pobytu tych 

zwierząt bezdomnych przechowywanych w schronisku? A jeżeli zmieni się zakład , który 

będzie nam świadczył takie usługi to będziemy zmieniać uchwałę ? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków wyjaśniła , że program opieki 

uchwalany jest na dany rok i jest przyjmowany po wyłonieniu zakładu, który świadczy nam 

usługi przechowywania zwierząt,  znamy więc miejsce świadczenia usług  hotelowania  

zwierząt. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

W takim wydaniu tego programu nie mogę głosować ,,zaˮ, ponieważ mam dużo wątpliwości i 

nieścisłości do merytorycznych zapisów jeżeli chodzi o zapobieganie bezdomności. To tak 

jak zapobieganie alkoholizmowi. Nie wystarczy tylko stworzenie komisji AA ale daleko idące 

za tym różnego rodzaju działania. 

W związku z tym zapobieganie bezdomności tak jak powiedziałem wcześniej jeśli chodzi o 

psy a nawet i koty , ale koncentruję się tutaj nad psem, ponieważ są kraje takie jak Węgry 

gdzie kota wyprowadza się na smycz… 

Przewodniczący rady poprosił radnego Walczaka o zadawanie konkretnych pytań do 

projektu uchwały. 

Radny Bogdan Walczak mówił dalej: 
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To jest Europa panie przewodniczący, koncentruje się na razie nad psem i w  rozdziale III – 

Cel i zadania programu -  proszę wskazać choć jeden punkt, który przeciwdziała bezdomności 

psów i kotów. Mówi się w nim o już bezdomnych zwierzętach, a co się robi aby zapobiec 

bezdomności? Po drugie – Opieka nad wolno żyjącymi kotami w tym ich dokarmianie- 

Odławianie bezdomnych zwierząt – zmniejszenie ich, to tak zgodzę się. Obligatoryjna 

sterylizacja albo kastracja zwierząt w schronisku. To jest jeden z czynników, który działałby 

na bezdomności jeżeli uciekałyby one ze schroniska, ale to wszystko produkują ludzie a 

natura idzie swoją drogą. Poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt – czyli cały czas 

mówimy tu już o bezdomnych zwierzętach , a ja chce usłyszeć na temat zapobiegania tej 

bezdomności i tak już powiedziałem chipowanie   psa czy nawet kota, druga sprawa jeżeli 

chodzi o blokowiska- no trudno, żeby gmina z publicznych pieniędzy ponad 400 tysięcy 

wydawała na niedbalstwo i za niedbalstwo. Dlaczego w tym programie – też nie wolno powie 

pani burmistrz - zobowiązać blokowiska do nie zamykania okien w piwnicach ale  

kratowania, siatkowania. Daję przykład: w blokach, które stoją na Osiedlu Wolność przy 

Targowej nie ma tam  problemu z kotami. Bo to zależy od mieszkańców a nie od gminy. 

Dlatego uważam, że tych zapisów tu brakuje. 

Przewodniczący rady mówił: jedno sprostowanie panie radny Walczak podobno w bloku w 

TBS na Targowej nie ma piwnicy, to nie ma kotów. 

Radny Bogdan Walczak mówił dalej: 

ale jest w tym drugim… 

W § 8 ,,Zwierzęta nowo przybyłe poddawane są kwarantannie przez okres, co najmniej 14 dni 

ˮ czyli o hotele, ta kwarantanna jest w różnych celach, nie będę wyjaśniał, a  § 19 mówi: 

,,Wszystkie zwierzęta trafiające do Hotelu, jeśli nie znaleziono ich właściciela, z wyjątkiem 

zwierząt, u których istnieją przeciwwskazania do wykonania tych zabiegów, z uwagi na stan 

zdrowia lub wiek, są poddawane obligatoryjnej sterylizacji lub kastracjiˮ. I wracam ponownie 

do § 8. Jeszcze raz powtarzam:  § 19 kłóci się z § 8. W 19 obligatoryjnie od zaraz zwierzęta 

podlegają kastracji a w 8 po kwarantannie 14 dni. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: chodzi o to, że pies, który trafi 

do schroniska , przez 14 dni jest poszukiwany jego właściciel – są różne przypadki, zwierzę 

mogło przez przypadek wyjść poza posesję i oddalić się. Jeżeli nie znajdzie się jego właściciel 

przez te 14 dni  i nie odbierze zwierzęcia to pies  podlega kastracji czy sterylizacji.  

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków mówiła: 

Przepisy czyta się łącznie, jeżeli czyta się łącznie to z § 8 z którego wynika, że tam jest 14 

dni, a § 19 wynika, że jest poddawany kastracji lub  sterylizacji, czyli jest oczywiste, że  przez 

14 dni ani go nie kastrują ani nie sterylizują . 

Radny Bogdan Walczak pytał: kto zgłasza bezdomne psy i koty z tego programu? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała: każdy kto 

zauważy taki przypadek. 

Radny Witold Śliwkiewicz mówił: 

470.000 zł na hotel dla psów to bardzo dużo …jeżeli psy złapie nadleśnictwo, to kto za nie 

płaci nadleśnictwo czy my? 

Radny Bogdan Walczak mówił: Kurczewski stracił stanowisko za 60.000 zł… 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: musimy o tym pamiętać, że 

wszystkie psy bezdomne na terenie naszej gminy są naszą własnością czy chcemy czy nie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków mówiła: odniosę się do tego- 

przytulisko czy hotel. Co roku ogłaszany jest konkurs na opiekę nad zwierzętami 

bezdomnymi. W tym roku na początku stycznia również został ogłoszony, zgłosił się jeden 

podmiot: Pan Siemiński, którego schronisko nazywa się Hotel. Zawarliśmy umowę na dwa 

miesiące, ponieważ musimy jakoś to utrzymać. Po dwóch miesiącach ogłaszamy ponownie 

przetarg mając nadzieję, że może więcej podmiotów się zgłosi. Niestety zgłosił się tylko też 
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jeden podmiot. I zdaniem państwa co? Mieliśmy nie podpisać umowy i nie zapewnić opieki 

tym 140 psom? W naszej gminie społeczeństwo jest świadome i widząc wałęsającego się psa 

dzwonią do gminy aby go zabrać bo stwarza zagrożenie. 

Radny Łukasz Orłowski pytał: 

Problem czipowania psów nie jest rozwiązany. Jeżeli nasze wszystkie psy będą zaczipowane 

a ,  pojawi się pies nie chipowany to znaczy, że jest nasz? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że tak. 

Radny Łukasz Orłowski mówił : to należy rozpoznać problem kosztów czipowania psów 

jeżeli ktoś zechciałby zaczipować lub wysterylizować psa, ile to kosztuje i kto za to zapłaci. 

To czipowanie  teoretycznie zapobiegałoby bezdomności tych zwierząt. Jaki procent tych 

kosztów zachipowania  lub wysterylizowania psa mogłaby pokryć gmina? 

Radny Czesław Polit mówił: 

Gmina jest zobligowana do pewnych działań. 95 % mieszkańców gminy dba o swoje 

zwierzęta. Najwięcej psów bezdomnych przybywa jesienią  jak ludzie zjeżdżają z działek. 

Radny Bogdan Walczak mówił: Panie Polit  te 5% kosztuje 400.000 zł, daje panu pod 

rozwagę ile kosztuje to 95%. 

Radny zwrócił się do Zastępcy Burmistrza z następującą sprawą: posesja (po Pani 

Wartałowicz) obok Pani Rudzińskiej od strony Smolic, tam jest wylęgarnia kotów i szczurów. 

Proszę mi wskazać taki punkt w tym programie zapobiegający temu zjawisku w tego typu 

skansenach, których na naszym terenie jest bardzo dużo. To jest właśnie powiększanie tej 

bezdomności a nie zapobieganie. Proszę zainteresować się tą posesją. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków odpowiedziała, że program ten 

dotyczy właścicieli posesji. Czy ta posesja ma właściciela? 

Radny Bogdan Walczak mówił: proszę przejść na język ludzki, bo ten program również 

państwo będziecie musieli realizować, jak pani może mówić , że to dotyczy obywateli. 

Przewodniczący rady mówił: proszę państwa w § 30 wkradł się błąd :jest zapis ,, o którym 

mowa w § 38 pkt 2, a powinno być: ,,39 pkt 2ˮ. 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały z poprawką :  

10   głosów za  

1 głos przeciwny  

1 głos wstrzymujący się  

Podczas głosowania nieobecny radny Teodor Kołodziejczyk i radny Łukasz Orłowski. 

 

d) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

9   głosów za  

0  głosów  przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się  

Ze względu na rozbieżność powstała w głosowaniu tj. liczba radnych na sali większa jest o 1 

niż liczba biorących udział w głosowaniu przewodniczący rady zgłosił wniosek o reasumpcję 

głosowania: 

Głosowanie wniosku:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  



10 

 

II głosowanie nad projektem uchwały: 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

10   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się  

 

e) zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej w 

Strykowie przy ulicy Kolejowej 65, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2013 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków w imieniu Burmistrza przedstawiła 

autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na: 

 zwiększeniu dochodów o kwotę 2.000 zł  w związku ze spłatą nienależnie pobranego 

zasiłku okresowego w latach wcześniejszych  i tę kwotę również proponujemy 

zwiększyć wydatki, 

 cofnięciu dotacji dla ZGKiM w Strykowie w kwocie 625.000 zł  z przeznaczeniem na 

remonty lokali w Bratoszewicach , Woli Błędowej , modernizację budynku przy ul. 

Sowińskiego w Strykowie, 

 zwiększeniu wydatków o kwotę 1.404.097 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie 

kosztów wykonania zadania  budowy kanalizacji w Swędowie I i II etap czyli tej  

firmy z którą rozwiązaliśmy umowę. Otrzymaliśmy fakturę na tą kwotę wspomniana 

wcześniej i wyznaczony jest 30 dniowy termin płatności. Na dzień dzisiejszy  z tej 

kwoty należy potrącić  kwotę ok. 618.000 zł dotyczącą naliczonych kar umownych i 

odszkodowania w związku z odstąpieniem od umowy. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2013-2020, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków poinformowała, że projekt w/w uchwały jest 

odzwierciedleniem podjętej wcześniej  na dzisiejszym posiedzeniu rady uchwały w sprawie 

zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2013 rok. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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h) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

i) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Sosnowiec, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków poinformowała , że projekt 

uchwały dotyczy zmiany planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na 

obszarze wsi Sosnowiec. Firma Panattoni wystąpiła z wnioskiem o zmianę terenów 

biologicznie czynnych z 30% do 10% , co pozwoli na bardziej efektywne zagospodarowanie 

tego terenu. Merytoryczna Komisji Rady Miejskiej Strykowie pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekt uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Podczas głosowania nieobecny radny Andrzej Pożarlik i radny Karol Lenart. 

 

j) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Stryków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków poinformowała, że Poczta Polska 

wystąpiła w dniu 7 marca b.r. z wnioskiem o najem lokalu na prowadzenie dotychczasowej 

działalności. Czynsz wynosi ok. 170,00 zł miesięcznie.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Przewodniczący rady ogłosił  przerwę w obradach  do godz. 11.35 

 

Ad. 11. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

 chciałem rozwinąć temat dotyczący targowiska – słyszałem dużo o próbie 

udoskonalenia, a szczególnie tego stoiska gdzie jest  zboże, ziemniaki, brałem pod 

uwagę różne wersje, które pozwolą na lepsze zagospodarowanie targowiska. Po 

pierwsze, nie stawiam wniosku aby tak wykonać ale żeby komisja budżetowa 

przeanalizowała jakie są korzyści społeczne i ekonomiczne, jakie wpływy do budżetu 

przynosi działalność tego punktu weterynaryjnego i sklepu z nasionami. Przecież 

równie dobrze te budynki mogą być poza targowiskiem a nie na targowisku. One 

zajmują bardzo dużą powierzchnię i to powoduje złą organizację. Co by nie robić, ile 

bram nie budować do wjazdu na targowisko to i tak nie uzdrowi to sytuacji. Można 

również wprowadzić wózki, które ułatwia dowożenie i wywożenie towarów z 



12 

 

targowiska. Czy te dwa budynki muszą być na targowisku, czy one są wykupione? 

Jakie jest uzasadnienie, że one musza tam być? Proszę się tym zainteresować. Przede 

wszystkim  proponuję jeżeli to są umowy dzierżawy  na te budynki, rozwiązać je w 

odpowiednim czasie i doprowadzić do tego aby targowisko złapało oddech. No 

ubikacja musi być bo taki jest wymóg prawny. Pozostałe, które blokują, które 

ograniczają powierzchnie powinno się zlikwidować. 

 następna sprawa , również targowisko - to uchwała , którą podjęliśmy odnośnie handlu 

tylko i wyłącznie na targowisku, ale tam jest również punkt, który dopuszcza 

wyjątkowe przypadki gdzie można handlować. Na czas nieokreślony dopuściłbym 

handel zbożem, ziemniakami na naszym terenie po przeciwnej stronie targowiska, nie 

na terenie Pani Koprowskiej. Ci co przyjeżdżają sprzedać zboże czy ziemniaki często 

bywa tak, że stoją 10 minut. Wytyczyłbym tam plac taśmą oczywiście byłby tam 

handel odpłatnie aby opłaty były na poczet  rozwiązań na targowisku. Proponuję 

nowelizację tej uchwały.  

Dałem wyczerpującą propozycję rozwiązania handlu na targowisku bo mieszkańcy 

tego ode mnie oczekują.  

 mam pytanie do pana burmistrza, ponieważ usłyszałem w wiadomościach, że 

łodzianie protestują a wydaje mi się, że znowu skumuluje się to na Strykowie. Chodzi 

o projektowaną trasę Konstytucyjną, która ma się włączać do Strykowskiej, no 

wiadomo po co to jest. Po to, żeby puścić samochody ciężarowe ta trasą  i to wszystko 

wjedzie niestety do Strykowa. Nie możemy sami siebie tłumaczyć, że  będą to 

samochody do magazynów, do autostrady, ale będą jeździły też i dalej przez Stryków. 

Chciałem spytać się czy coś w tej sprawie docierają jakieś informacje do pana 

burmistrza czy oni działają nie martwiąc się o obrzeża ?No bo jeżeli metropolia ma 

polegać na tym, że wszystko robimy kosztem obrzeży to na to nie należy pozwolić. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że sprawy rynku staną na 

najbliższym posiedzeniu komisji rolnictwa .Jeżeli komisja wypracuje wnioski będziemy je 

realizować.  Dochód roczny z budynków na targowisku to jest ok. 10 tysięcy zł. 

Jeśli chodzi o ulice Łodzi nie mamy informacji o zamierzeniach modernizacji jakie ulice są 

modernizowane, nam zależy na modernizacji drogi nr 14 i rozwiązaniu problemu wjazdu na 

autostradę, budowie nowego ronda, którego projekt leży do zaopiniowania w Generalnej 

Dyrekcji Dróg w Warszawie i nie ma jeszcze decyzji. 

Radny Teodor  Kołodziejczyk mówił: 

nie zgadzam się z wypowiedzią radnego Walczaka, aby rolników wyrzucić z targowiska w 

błoto. Nie wiem dlaczego im się nie należy żeby zajmowali miejsce na targowisku. 

Targowisko powstawało ze składek podatników i należy się wszystkim. Przecież  

przyjeżdżają różni handlowcy, którzy zajmują ten sektor, który przeznaczony jest dla 

rolników. Podtrzymuję to , żeby rolnicy zostali na targowisku, a nawet postawiłbym wniosek , 

żeby nad płotem po prawo i po lewo wjeżdżając brama do godz. 7  było pozostawione miejsce 

dla nierezerwujących się rolników, a nad budynkiem sprzedaży nasion było dla 

rezerwujących. 

Radny Czesław Polit mówił: 

budynek ze środkami ochrony roślin jest potrzebny i jest to dobra lokalizacja bo w każdej 

chwili można podjechać i zrobić zakupy. Problem w uporządkowaniu targowiska jest taki, że 

samochody parkują w niewłaściwy sposób np. w poprzek a nie tak jak są wyznaczone place 

targowe. Tu gdzie dla rolników były przeznaczone w projekcie targowiska miejsca należałoby 

wyrzucić z tego miejsca wszystkich handlujących innym asortymentem. Nie ma potrzeby 

robienia rewolucji należy tylko uporządkować handel. Poza tym musimy zrozumieć, że nie 

jest obowiązkiem  zapewnienia wszystkim handlującym miejsca, bo to nie jest możliwe. 
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Radny Bogdan Walczak mówił: 

drogi kolego, proszę ważyć słowa  i słuchać co się mówi. Przecież ja nikogo nie wyrzucam w 

błoto, proszę nie robić zamieszania  między wsią a miastem. Tym bardziej, że moja 

propozycja wyszła od rolników ja ich na przyszłą sesje przyprowadzę i oni sami powiedzą, że 

oni tego chcą a nie ja. Tak zrobicie jak zrobiliście 5 lat temu i co mamy? Bubel.   

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

nie potrzebna jest ta dyskusja. Doprowadzimy do tego, że rynek będzie funkcjonował tak jak 

przewiduje rozkład stanowisk bo jest mnóstwo wolnego miejsca. Problem polega jednak na 

tym, że wszyscy chcą przy bramie mieć swoje stoisko. Pani burmistrz jest po rozmowie z 

komendantem policji. Będziemy systematycznie doprowadzać do tego, że tam gdzie są 

konkretne działy tam odbywał się handel chemią , odzieżą , rolniczymi. Będą również prace 

nad przemodelowaniem tych wiat, umówiłem się z kupcami po świętach na spotkanie na 

rynku żeby omówić te kwestie . 

Radny Witold Śliwkiewicz mówił: 

popieram radnego Kołodziejczyka, rynek jest dla rolników tak było od zawsze. Te dwa 

budynki weterynarii i chemiczny są bardzo potrzebne na rynku i powinny tam zostać. Na nic 

innego te budynki się nie nadają. 

Radny zwrócił się do burmistrza z pytaniami: 

 czy firma zaniechała prac nad rurociągiem CO²? 

 co burmistrz zamierza z budynkiem stacji PKP  bo podobno spółka chce sprzedawać 

te budynki? 

 szykuje się ustawa o przekazywaniu ziemi dawnym właścicielom i ma to oddawać 

burmistrz w imieniu państwa. Czy dom kultury stoi na gminnej ziemi czy na jakiegoś 

właściciela? Czy dużo jest takiej ziemi w gminie Stryków i w mieście? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

otrzymaliśmy informację od firmy, że projekt rurociągu zostaje odłożony na półkę i 

odstąpiono na razie od prac nad nim, podziękowali nam za współprace, która na terenie naszej 

gminy była w ich ocenie konstruktywna. 

PKP już dawno doszły do wniosku , że nie znajdą nabywcy komercyjnego. W związku z tym 

najlepszym rozwiązaniem jest przekazanie ich w użytkowanie, wydzierżawienie lub 

sprzedanie   samorządom na cel publiczny. Mamy wizje utworzenia tam filii domu kultury. 

Wypracujemy rozwiązanie do momentu zakończenia remontu. W części ten budynek będzie 

wykorzystywany przez kolej aglomeracyjną. 

Nie słyszałem o takim rozwiązaniu bo przede wszystkim tym dysponentem ziemi władającym 

w imieniu Skarbu państwa jest Starostwo Powiatowe. Brak ustawy reprywatyzacyjnej 

powoduje ten stan który mamy, że te obiekty które mamy tak naprawdę nikt nie jest ich 

właścicielem i niszczeją. Było już bardzo blisko w momencie kiedy prezydentem był pan 

Kwaśniewski  niestety nie  podpisał tej ustawy i dalej na półkę jest ten temat odłożony. 

Natomiast różne są wyroki sądu w tych kwestiach i tu taki niuans polegający na tym  czy 

dany obiekt pałacowo – parkowy wchodził w skład gospodarstwa rolnego, które było 

przejmowane dekretem. W konkretnych sytuacjach tych obiektów są wyroki gdzie sąd uznał, 

że taki obiekt pałacowo –parkowy  nie był obiektem rolniczym w związku z tym nie podlegał 

reformie dekretu i może wrócić do byłych właścicieli. 

U nas nie ma takich obiektów natomiast są sprawy, które od wielu lat toczą się w sądzie. 

Dom kultury stoi na naszej działce. 

Radny Łukasz Orłowski pytał kiedy w końcu – bo przecież jest ustalone kto i gdzie może 

czym handlować - zacznie działać tak jak powinno. Skoro jest plan targowiska, regulamin 

targowiska to czemu to  nie działa? Czy to handlujący są niesforni czy organ zarządzający się 

nie przykłada do zaprowadzenia porządku? 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

to jest dokładnie tak jak na drodze – wszyscy muszą przestrzegać ustalonych zasad. W 

rozmowach kupcy mówią: panie burmistrzu a gdzie ja pójdę handlować pod mur jak ja mam 

tutaj kupców. Będziemy konsekwentni i doprowadzimy do tego, że plan targowiska, który jest 

i został zaakceptowany będzie realizowany.  

 

Ad. 12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radny Witold Śliwkiewicz – pytał o sytuacje szpitala w Głownie, czy będzie sprzedany, czy 

Spółka Remedium będzie trwać.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że Gmina Stryków nie jest stroną, tylko 

Miasto Głowno i szpital. Jeśli chodzi o Spółkę Remedium to jest to 100% kapitału Miasta 

Głowna. Lepszym rozwiązaniem byłoby to, żeby podstawową opieką zdrowotną dla Gminy 

Stryków zajmował się oddzielnie inny podmiot. W obecnej Spółce Remedium ilość 

kontraktów się zmniejszyła, specjalistycznych usług jest mniej.  Gmina Stryków remontuje 

budynki. Trwają rozmowy z Miastem Głowno na temat przyszłości Spółki.  
 

Pani Janina Stańczyk Przewodnicząca Zarządu Osiedla Centrum poinformowała odnośnie 

wypowiedzi radnego Bogdana Walczaka, że krat w oknach piwnicznych nie można 

montować, ponieważ organizacje ekologiczne taki sposób rozwiązania oprotestowały.  

 

Radny Bogdan Walczak poinformował, że zbliża się zmiana rozporządzenia w sprawie 

dowożenia uczniów do szkół, będzie zmieniony obowiązek dowożenia powyżej 3 km. Radny 

pytał, czy Gmina Stryków jest na to przygotowana.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że zabezpieczymy 100% potrzeb z tytułu 

funkcjonowania szkół i dowozów uczniów.  

 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle zaproponował, aby wystąpić do Ministerstwa 

Rolnictwa o dotacje na bezdomne psy i koty. Potrzebna jest także zmiana prawa, w USA psy 

są usypiane, u nas nie można uśpić starego, schorowanego psa.   

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że wszystkie obowiązki odnośnie bezdomności 

spoczywają na gminie. Nie ma bezdomnych psów i kotów, wszystkie mają właściciela, tylko 

nie można go zlokalizować. Dobrym rozwiązaniem jest chipowanie, ale obowiązujące na 

terenie całego kraju.  
 

Ad. 13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXXIV sesji RM radny 

Czesław Polit odczytał protokół  Komisji Uchwał i Wniosków i poinformował , że Komisja 

nie przyjęła żadnych wniosków i uchwał.  

Głosowanie :  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Radny Bogdan Walczak mówił: mam propozycję aby zastanowić  się nad wskazaniem 

godziny kiedy mieszkańcy mogą brać udział w posiedzeniach a pytam dlatego o to , że 
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wczoraj zwrócono się do mnie  z taką sprawą dając  przykład Głowna, że tam mieszkańcy 

mogą przyjść na godz. 15  i zabierać głos. 

Przewodniczący rady odpowiedział , że jest podawany do publicznej wiadomości ustalony 

porządek obrad i w punkcie ,, wolne wnioski ˮ mieszkańcy mogą zabierać głos. 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków mówiła , że nie można ograniczać wstępu na 

sesję mieszkańcom wyznaczając godzinę  – sesje są jawne. 

Radny Bogdan Walczak mówił: mnie nie chodzi pani sekretarz o ograniczenie tylko o czas 

w którym mieszkaniec będzie wiedział , że może zabrać głos , o której godzinie. Przecież nie 

przyjdzie o godz. 10 i będzie siedział do 11, 12 czy 13  bo ja też bym nie przyszedł. W 

Głownie robią wtedy przerwę , dopuszczają do głosu mieszkańców i ponownie przystępują do 

realizacji porządku. 

 

Ad. 14. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXIV  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 

12.30  dokonał zamknięcia sesji. 

 

Protokółowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 
 

 

 


